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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia dopravného rozvoja mesta

Zápisnica č. 3/2023
zo zasadnutia komisie zo dňa 12.09.2023

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie
2. Kontrola záverov z predchádzajúcej KDRM konanej 13.6.2023
3. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Mesta NMNV na roky 2023 - 2029 s výhľadom do

roku 2050
4. Dopravná štúdia prepojenia ul.Tematínskej na ul.Čachtickú
5. Čistopis ÚPN po zapracovaní ZaD č. 1 - 13 - prezentácia finálneho riešenia
6. Návrh na obstaranie ZaD č.14 ÚPN SÚ
7. Rôzne
8. Záver

K bodu č. 1:
Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie p. Kolesár. Bol predstavený nový tajomník komisie p.
Ing. Peter Šimo ktorý prebral agendu po p. Rudyovej. Členovia komisie boli oboznámení o digitálnom
procese dokumentovania komisií.

 

K bodu č. 2:
Ing.  Petkanič  predstavil  komisii  jednotlivé  body  z  minulej  komisie  KDRM konanej  13.6.  2023.
Následne boli prerokované jednotlivé body a ich vyhodnotenie.

 

K bodu č. 3:
Ing. Petkanič predstavil komisii Program hospodárskeho a socialneho rozvoja Mesta NMnV na roky
2023-2029 s výhľadom do roku 2050. Sústreďovalo sa najmä na miestne komunikácie. napojenie ul.
Tematínskej na Čachtickú a riešenie problémov s tým spojené. Komisia vzala návrh programu na
vedomie. Pripomienkovanie návrhu je možné do 31.10.2023.

 

K bodu č. 4:
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Ing.  Bilková  predstavila  dopravnú  štúdiu  na  prepojenie  ul.  Tematínskej  na  ul.  Čachtickú.
Odprezentovala možné problémy spojené spolu s týmto riešením a vyzdvihla, že pre finálny návrh je
potrebné počkať na kapacitnú štúdiu. Komisia vzala uvedenú dopravnú štúdiu na vedomie.

 

K bodu č. 5:
Ing. Petkanič odprezentoval čistopis ÚPN po zapracovaní ZaD č.1 -13 - komisia vzala na vedomie.

 

K bodu č. 6:
Ing. Petkanič odprezentoval návrh na obstaranie ZaD č. 14 ÚPN SÚ. Komisia návrh odporúča.

 

K bodu č. 7:
1. Ing. Petkanič upozornil na zmenu legislatívy ohľadom parkovania na chodníkoch, ktorá vstupuje
do platnosti od 1.10.2023. Dodal, že mesto plánuje dodržiavať legislatívu v plnom rozsahu s tým, že
mesto plánuje vybudovanie nových parkovacích miest na odľahčenie parkovacej situácie.
2. Predseda komisie upozornil na možnosť dostať sa do protismeru na ulici Obrancov mieru z ulice
Jána Kolára pomocou komunikácii, ktoré vedú na parkovacie plochy k priľahlým bytovkám. Komisia
odporúča osadenie dopravného značenia.
3. Ing. Madara predstavil  podnet,  ktorý vyplynul z Komisie pre bezpečnosť a verejný poriadok,
konanej dňa 06.09.2023, kde Mgr. Dorotčín žiada o riešenie križovatky J.  Kollára,  J.  Weisseho,
Javorinská (pri Plešivci), ktorá je v súčasnej dobe exponovaná a vznikajú tam komplikované dopravné
situácie. Komisia vzala podnet na vedomie a odporučila vec riešiť.

 

K bodu č. 8:
Predseda komisie poďakoval učastníkom za účasť a ukončil zasadanie.

 

Martin Kolesár
predseda komisie
 

Zapísal: Ing. Peter Šimo


